

Harapan

2 DEC 1987

oleh MOHD SANI ALI

S'pura

Ulangi kemenangan tiga pingat perak di Vienna

SINGAPURA yakin mempertahankan tiga pingat perak dalam Kejoohan Silat Sedunia Keempat yang akan berlangsung di Stadium Negara, Kuala Lumpur, mulai hari ini.

Keyakinan ini telah dilahirkan oleh Setiausaha Agung Persekutuan Silat Singapura (Persisi), Johari H. M. Uriff, ketika diminta mengulas tentang harapan Singapura dalam kejohanan tersebut.

Menurut Johari, harapan Republik untuk mengekalkan tiga pingat perak yang dimenangi dalam Kejoohan Silat Dunia Ketiga di Vienna, Italy 1986 adalah cerah.

Singapura meletakkan harapan ke atas pundak pesilat-pesilat Azrin Abdul Rahim dalam kelas 'E', Sheikh Salahuddin dari kelas 'H' dan Jamal Jantan dalam kelas 'F'.

"Di antara tiga pesilat harapan kami itu, hanya Azrin yang pernah memenangi pingat perak ketika tampil dalam kejohanan yang lalu," jelas Johari.

Singapura mengemukakan empat lagi pesilat muda dalam kejohanan itu nanti. Mereka terdiri daripada Azman Ahmad dalam kelas 'C', Khalid Awad kelas 'B', Riduan Ahmad kelas 'A' dan srikandi tunggal, Badariah Hosni, dalam kelas 'B'.

"Di antara muka baru yang sertakan ini, kami yakin Azman akan dapat mara hingga ke peringkat separuh akhir," tambah Setiausaha Agung Per-



AZRIN: Pernah sertai di Vienna.

BADARIAH: Peserta wanita tunggal.

AZMAN: Pesilat muda berbakat.

sisi itu dengan yakin. "Bagaimanapun, para pesilat Singapura dijangka menghadapi cabaran hebat daripada peserta-peserta lain yang juga menanam azam untuk mencatatkan kejayaan yang sama di Kuala Lumpur nanti," kata Johari.

Malah beliau menjangka tentangan hebat bakal diterima daripada peserta-peserta dari Eropah. Pesilat-pesilat Singapura juga perlu berwaspada dan harus memberikan perhatian yang lebih kepada mereka, di samping pesilat-pesilat dari rantau Asia Tenggara ini.

"Pesilat-pesilat dari negara-negara Asean merupakan pesilat-pesilat berpengalaman. Bagaimanapun, pesilat dari

Eropah mempunyai kelebihan dari segi kekuatan dan bentuk fizikal," kata Johari yang menyifatkan keistimewaan tersebut memberikan peserta Eropah itu daya ketahanan dan pukulan yang kuat.

"Malah pesilat-pesilat Eropah juga mempunyai cara permainan mirip taekwondo dan karate, bahkan ramai antara mereka juga menguasai seni pertahanan tinju Cina," beliau menerangkan. - 2 DEC 1987

"Dari pengalaman saya ketika menyaksikan kejohanan di Vienna lalu, saya dapati pesilat-pesilat Turkey lebih mempunyai unsur tinju Cina," jelas Johari selanjutnya.

Rombongan Singapura yang diketuai oleh pengurus pasukan, Tunjiran Terasat berlepas